

舊金山四天精華遊

4 Days San Francisco Highlight Tour

團號 Code	Hotel	單人房 Single Room	雙人房 Twin Room	三人房 Triple Room	小童 Child	小費 Gratuity
USSF4	Ramada Inn or similar	\$709	\$489	\$399	\$219	\$8.00/day
	Hilton Hotel or similar	\$879	\$599	\$559	\$219	

上列費用均以美元每位計算,按兩人一房計。小童 3 至 9 歲。三位成人同行,以兩張床一房為計,不提供加床服務。 The above tour fares are based on US Dollar. Children from 3 to 19 years old. A triple occupancy room will have 2 beds only. No extra bed to provide.

Day 1 原居地 → 三藩市

Home City → San Francisco

由原居地出發往,在指定時間內抵達三藩市機場後由本公司職員在機場迎接後,直接送往酒店。 Upon arrival at Los Angeles Airport in specific time, our guide will meet you then transfer to hotel...

Day 2 三藩市市區一日遊 Full Day San Francisco City Tour

早上乘車前往加州最迷人的舊金山。著名的金門 大橋,漁人碼頭,令你流連忘返。中午可以自費乘 船遊覽舊金山海灣,近距離接觸金銀島、天使島、 惡魔島。午後舊金山深度市內觀光包括市政中心、 雙子峰…等。

Morning drive to San Francisco magnificent Palace of Fine Arts, Golden Gate Bridge and Fisherman's Wharf. Meanwhile, you can also take a bay cruise on your own cost and sail through the Golden Gate Bridge and Bay Bridge, passing by the Alcatraz Island, Angel Island and Treasure Island, and enjoy the view of east bay and skyline of San Francisco. Afternoon, the extensive San Francisco City tour continued, City Hall, Twin Peaks, and so forth.



Day 3 三藩市 San Francisco

自由活動或可隨意選擇下列自費活動 Free day to explore on own or you can join the following optional tours.

A 蒙特, 17 哩灣 / 17 MILES DRIVE, MONTEREY BAY

今日前往迷人的蒙特利半島,蜿蜒的海岸、澎湃的浪花、奇形的礁石、可愛的海狗海獅徜徉其間。觀賞 250 多年來,舉世聞名的孤獨柏樹在其俯瞰太平洋的岩石上勇敢地挑戰困難環境。億萬富豪的華廈別墅金碧輝煌,聞名中外的國畫大師張大千也曾住在此的十七哩蒙特利海灣,沿途美景令您心曠神怡。其後前往海邊城市蒙特利,在哪裏你可以自由參觀瀏覽

Drive down one of the most scenic roads in California on this full-day tour from San Francisco. Cruise along the coast-hugging Highway 1, passing the mansions of Pebble Beach on the iconic 17-Mile Drive. Enjoy free time to explore Monterey, where you can stroll down Steinbeck's Cannery Row or visit the famous Monterey Bay Aquarium. Browse the ritzy boutiques of Carmel-by-the-Sea and get a glimpse of Silicon Valley's tech campuses on the return drive to San Francisco.



B 納帕和索諾瑪葡萄酒鄉全日游/Napa and Sonoma Wine Country Full-Day Tour

納帕和索諾瑪以其美味的葡萄酒和绝佳的風景享譽全球。在我們从舊金山出發的全日遊中,您將參觀葡萄酒廠看看葡萄是如何採摘、碾碎、混合和裝瓶的。然后,您將會與導遊一起穿行于美麗的葡萄園,然后品嚐葡萄酒成品。并在當地商店購買葡萄酒和紀念品。欣赏風景如畫的金門大上的車程。

Escape to California's famous wine country on this full-day tour from San Francisco. Taste regional varietals at multiple wineries in Napa and Sonoma, including both big-name and family-run estates. Learn about the winemaking process during guided tours of vineyards and barrel rooms, and savor the area's gourmet culture with a stop for lunch in charming Sonoma Square Plaza.



Day 4 三藩市 → 原居地 San Francisco → Home City

是日送往機場乘坐航機返回原居地 Transfer to airport for flight back to your home town.

Remarks

- 1. Is based on daily departure but subject to availability
- 2. Tour is based on minimum 2pax, if just one pax, need to have surcharge Usd 150.00 for airport transfer service
- 3. Tips and Meals are not included
- 4. Hotel in SFO/NYC/YYZ/LAS is based on city center